

Bestyrelsesmøde 30. april 2025.

Agenda:

1. Godkendelse af referat fra sidste møde.
Godkendt!
2. Opfølgning på actions:
 - a. Oplæg til indkøb af klubbetøj til juniorer og træner /Vitus
Sune Sparring mangler blot at bestille tøjet – opmåling er foretaget.
 - b. Klubbesøg, Slangerup/Jan
Jan har taget kontakt, og vi kan komme en mandag, onsdag eller fredag. Vi foreslår en onsdag.
Jan går videre med en onsdag i maj.
 - c. Workshop om klatreskader /Kasper
Work in progress :-)
 - d. Opdatering af vedtægter /Dennis
Det er gjort efter bedste evne og er på PLØKSs hjemmeside.
 - e. Øvrige actions er udført jf punkter på sidste referat.
3. Status på juniorhold og børnehold
 - a. Juniorhold /Vitus
Det kører godt - som sædvanlig. Ventelisten er meget lille for tiden, så det er et godt tidspunkt at få lavet det nye venteliste system. Det er dejligt at klatre udenfor, men vi kunne godt ønske os flere ruter udenfor.
Der har være junior tur til Kjuge i Sverige, men der var ikke så stor opbakning. Måske fordi der er mange nye på holdet, der ikke har været på friluftstur før. I næste weekend tager de til Göteborg, og der er flere tilmeldte.
 - b. Børnetræner /Annette
Børnholdet har været ved Camp Adventure (go-high bane og Skovtårnet). Det var en kæmpe success, 8 børn og 7 voksne deltog. Vi opfordrer holdet til at skrive et opslag på PLØKSs FB og hjemmeside.
4. Status på væg /Jan, Per
 - a. Indendørs
Vi skal fjerne grebene fra den nye sektion til venstre for det Nye Overhæng, og på væggen ud mod køkkenet, idet de er opført efter et nyere bygningsreglement, og derfor skal godkendes, før vi må klatre på dem. Derefter kan den øvrige klatrevæg godkendes som offentlig forlystelse, og vi kan komme i gang igen med Skolen i Virkeligheden og afholdelse af PLØKS Open, mm.
Thomas kontakter Tobias for koordinering af grebsnedtagning på de to sektioner, og rutebyg på udendørsvæggen.
Vi kan ikke gå i gang med den store ombygning, uden at komme ind under nyt bygningsreglement, hvor der også vil være nogle brandkrav, der skal overholdes. Så for nuværende er al ombygning både i hallen og i boulderen sat på hold.

b. Udendørs væg

Vi har sat ekstra låsemøtrikker bag på samtlige mellem-sikringspunkter – efter aftale med Unisport, der har bygget væggen. Samtlige hængere er smurt og udevæggen er dermed klar til sommersæsonen.

5. Repræsentantskabsmødet. /Per

Per, Kasper og Emil deltog. Der er udkommet et referat. De vigtigste punkter er at kontingentet fastholdes som det er, og at man kan tegne individuelle medlemskaber af forbundet, hvor man får adgang til at deltage i kurser og konkurrencer, hvorved individuelt medlemsskab af klatreforbundet nu giver samme muligheder som at være medlemmer af de underliggende klubber. Vi vil inden næste repræsentantskabsmøde tage op til overvejelse vores reaktion og holdning til klatreforbundet. Klatreforbundet har endvidere valgt at skifte navn til "Klatring Danmark".

Køge klatreklub, hvor vores ildsjæl Lars Bakker er formand og har lagt mange ressourcer gennem årene, er blevet udnævnt til årets klatreklub – stort tillykke til Lars og til Køge Klatreklub.

6. Antal medlemmer og støj i hallen. /Per

Enkelte medlemmer har henvendt sig til bestyrelsen, fordi de oplever at der er meget støj i hallen. De oplever, bl.a. at det kan være svært at kommunikere med sin klatremakker. Det er imidlertid meget svingende både hvor meget larm, og hvor mange mennesker der er i hallen på én gang, samt hvor højt, der er skruet op for musikken. Det er primært tirsdag og torsdag fra 17-20, der er meget larm og mange mennesker, mens der på andre ugedage, tidspunkter og i weekenderne er ganske roligt og få mennesker i hallen, hvorfor dem der har problemer med at klatre i larmen, kan komme på andre tidspunkter på ugen.

Vi diskuterede, om der skal være medlemsbegrænsning, eller et maks antal i hallen pr aften, samt om vi skulle genindføre gulvtæpper. Vi besluttede i første omgang at prøve at undgå at lave prøveklatring og flere kurser på samme dag, og vi vil opfordre til, at der startes med at skrues ned for musikken, hvis der er for meget larm, samt at vi vil opfordre klatrerne til at minimere deres egen larm. Endelig vil vi evaluere problemstillingen igen ved et fremtidigt bestyrelsesmøde.

7. Lokaler – opbevaring og vask. /Dennis

Vi har efter mange års lobby-virksomhed fået en mulighed for, at vi kan overtage fotoklubbens lokale nedenfor trappen. Her kan greb opbevares, og evt. med tiden en ny grebs-vaskemaskine, idet der er vand og afløb i lokalet. Det vil dog kræve, at vi bekoster et større skab oppe på gangen til fotoklubbens sidste udstyr. Anslået pris 10-15.000,-. En ny grebs-vaskemaskine vil formentlig løbe op i en udgift på omkring 100.000,-. Vi besluttede at gå videre med sagen.

8. Amager Bakke. /Katrine

Klatrevæggen er nu godkendt til en udvidet åbningstid, hvorfor Dansk Bjergklub ønsker at have flere medlemsklubber til at være med til drifte klubben og betale den årlige lejeudgift på kr 180.000,- om året. Der deltog fire klubber i mødet, så en forventet andel kunne være 15.000,- kr pr klub, mens Dansk bjergklub vil stå for resten (kr 120.000,-) pr år.

Klatrere skal dels have

resten (kr 120.000,-) pr år. En anden model kunne være at kontingentet er styret af antal medlemmer i hver klub.

Klatrere skal ud over at være medlemmer af de deltagende klubber dels have multipitch bevis dels have en egen ansvarsforsikring, idet det vil være den forsikring, der skal dække evt. skader fra faldende objekter fra klatrerne. Medlemsklubberne forventes også at deltage i at afholde multipitch kurser og

eksamner.

Vi er interesseret i at fortsætte dialogen, men vi skal sikre os, at der er mulighed for at komme ud af aftalen igen, såfremt der er sker vilkårsændringer, som ændrer forudsætningerne for vores mulighed for at deltage, herunder prisstigninger.

9. Gensidig orientering

Der er planlagt en sommerfest i PLØKS tirsdag den 17. juni. Tirsdagen er valgt fordi der traditionelt har været problemer med at få tilslutning til weekend arrangementer. PLØKS sponserer salater mm, mens deltagerne selv skal tage eget kød med til grillen, samt egne drikkevarer. Der er penge på vores fest budget.

Der er et medlem, der gerne vil åbne væggen en hverdags formiddag, mens han er på barsel. Det er bestyrelsen positiv indtillet overfor.

Dennis har undersøgt en bestyrelsesforsikring. Den vil koste kr 2.000,- pr år. Dennis videresender policen til formand og kassereren, der træffer beslutningen.

10. Næste møde

Onsdag den 18. juni kl 18 hos Thomas. Gl. Skovlundevej 8C, 2740 Skovlunde.